
Protokół Nr  18/2011 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  27 grudnia 2011 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
b) uchwały budżetowej na rok 2012, 
c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-5 

(jednogłośnie).   
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
b) uchwały budżetowej na rok 2012, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała w sprawie zapisu na str. 96 dot. utrzymania „Orlików 2012” tj. SP Nr 3 – 

prawie 3 tys. zł a SP Nr 4 – prawie 21 tys. zł, dlaczego jest tak duża różnica? 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że to pomyłka i wyjaśni to. 
K.Leś – pytała czy CIS dostanie taką samą dotację jak w 2011 roku? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że tak, mimo to, że chcieli większą stawkę. 
K.Leś – pytała czy jest kontrola nad wydatkami CIS? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że tak. Działając jako organizacja pozarządowa muszą napisać 

sprawozdanie zanim otrzymają dotację. 
K.Leś – pytała o zapis na str. 105 dotacja z budżetu państwa na zadania własne, gdzie na 

przewidywane wykonanie w 2011 roku jest kwota 3 mln 600 tys. zł a na 2012 rok 
przewidziano kwotę o 600 tys. zł mniejszą? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to budżet państwa dokłada w ciągu roku, dlatego wykonanie 
jest tak duże. 



K.Leś – poruszyła sprawę sprzątania, gdzie pozostawiamy 133 tys. zł a  zabieramy 200 tys. zł, 
gdy  zwiększyliśmy ilość km dróg. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że poprzednio bardzo dużo nas kosztowało wywożenie śniegu z 
Miasta.  Zgłosiła się firma za taką kwotę. 

E.Bury – pytała o duże różnice odnośnie zapisu na str. 77 dot. liczby godzin nauczania 
indywidualnego w SP Nr 3 i SP Nr 4? 

Z-ca Burmistrza –  wyjaśniła, że  różnica pomiędzy liczbą godzin wynika z opinii, które dzieci 
otrzymują z Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Nauczanie indywidualne jest 
wykonywane przez nauczyciela. Różnice za godzinę wynikają z różnych poziomów awansu 
pedagogicznego. 

A.Siwek – pytał o ul. Kołobrzeską Boczną, gdzie zaplanowane było 1 mln 350 tys. zł, a w 
„Głosie Koszalińskim” była informacja, że podpisano umowę na 1 mln 75 tys. zł? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to była mowa o robotach budowlanych a pozostaje jeszcze 
projekt, inżynier kontraktu. 

A.Siwek – pytał o realizację wniosku o powołanie biegłego na wykonanie studzienek na ul. 
Mickiewicza, Lipowej oraz czy było planowane wykonanie oświetlenia na ul. Obotrytów? 

Burmistrz – odpowiedział, że zastanawia się czy to jest potrzebne, bo nie ma zdania na ten 
temat. To problem we wszystkich miastach kto odpowiada za wszystkie studzienki. Jak 
udowodnić, że to zadanie RWiK? Gdyby wymieniono na nowoczesne to nie byłoby 
problemu, bo pozostawienie elementów starych powoduje, że źle to funkcjonuje. 

A.Siwek – stwierdził, że należy zastanowić się czyja to wina, że są zapadające się obudowy, 
korpusy ? 

Burmistrz – odpowiedział, że należy ustalić czyje to jest. Burmistrz stwierdził, że to ustali. 
E.Bury – pytała o składkę do ZMiG DP? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to na następny projekt szwajcarski. Jeśli zostanie pozytywnie 

załatwiony to część wydatków byłaby zwrócona ze środków unijnych. 
E.Bury – pytała co z budynkiem po Unii? 
Burmistrz – wyjaśnił, że będzie robiony projekt na mieszkania chronione, można uda się 

pozyskać środki na ten cel. 
K.Leś – pytała czy został przyznany przydział mieszkań z TBS-u dla mieszkańców ul. Wojska 

Polskiego 1-2? 
Burmistrz – odpowiedział, że nie ma jeszcze ostatecznych decyzji. Należy pod te decyzje 

podłożyć uchwały. 
K.Leś – stwierdziła, że w TBS-ie jest mieszkanie duże, 60-metrowe i Prezes chce przekazać 

dla Miasta. Przewodnicząca Komisji pytała czy można je przekazać dla mieszkańców ul. 
Wojska Polskiego 1-2? 

Z-ca Burmistrza –  wyjaśniła, że  nie można tego mieszkania dać dla tych osób. Żeby dostać 
mieszkanie komunalne to należy spełnić kryteria w niedawno przyjętej uchwale Rady. Nawet 
jeżeli rodzina miała większe mieszkanie to otrzyma takie jakie wynika z przyjętej uchwały. 
Mieszkańcy ul. Wojska Polskiego 1-2 dostali już kilka propozycji. Mamy 45 osób, które 
musimy wykwaterować ze względu na zły stan techniczny budynku. 

Burmistrz – powiedział, że niektórym mieszkańcom, którzy mają mieszkanie komunalne 
mieszają się kompetencje i pojęcie własności. Oni są najemcą mieszkania komunalnego a 
właścicielem jest miasto Białogard. Mamy obowiązek zaproponować porównywalne 
warunki w przeliczeniu na jedną osobę. Dyrektor BZN proponował na ul. Kołobrzeskiej to 
odmówiono, bo daleko od centrum. To samo na ul. Dąbrowszczaków też odmówiono, bo 
korytarz się nie podoba.  

K.Leś - pytała co z rodziną 2-osobową, która miała duże mieszkanie, bo obiecano im 
powierzchnię o połowę mniejszą? 

Burmistrz – odpowiedział, że im się nie należy takie duże mieszkanie. 



J.Harłacz – stwierdził, że problemem jest, iż obiecano im podobne mieszkanie. 
Burmistrz – powiedział, że w kolejce czeka ponad 320 rodzin na mieszkania.  
K.Leś – pytała co z przebudową ul. Aldony, dokończeniem chodnika na ul. Nowowiejskiego 

oraz o część ulicy Bolesława Śmiałego od strony ul. Dąbrowszczaków do skrzyżowania z ul. 
Wazów, gdzie jest zrobione pół chodnika? 

Burmistrz – odpowiedział, że zajmie się sprawą. 
J.Harłacz – pytał o realizację ul. Krótkiej, która nie została zrobiona? 
 

Komisja przegłosowała  w/w projekt uchwały, nie zajmując stanowiska, głosując: 
za-2, przeciw-2, wstrzymało się-1. 

 
c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-3. 
 
Ad 3 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1530 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
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